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TSU-MØTE 

INNKALLING 

 

Dato: 08.09.2021. kl: 15:00.  

 

Deltakere: Eilert Aasen, Caroline Lehn, Frida Aalborg, Johanne Dokken, Ingrid Bugge, 

Tahir Nasser, Sunniva Vikøren, Theodor Halvorsen, Karl Martein, Anne Guro Grette 

(vara).  

 

Tilstede: Karl Martein, Ingrid Bugge, Anne Guro Grette, Theodor Halvorsen,  

 Eilert Aasen.  

 

Frafall: Tahir Nasser, Caroline Lehn, Frida Aalborg og Johanne Dokken.  

 

1. V-Sak: Møteplan 

• Innkallelse & Dagsorden 

2. V, D-Sak: Vararepresentant for RESA 

• Kandidater for representanter kan presenteres.  

- Vilde Gronert. Enstemmig vedtatt.  

3. D – Sak: Sosialt. 

• Fullstendig plan for høstsemesteret med ca. datoer for høsten. Forsøker å 

planlegge sammen med arrangementene til programansvarlige og 

studentassistenter slik at våre sosiale begivenheter ikke crasher med deres.  

- Sunniva presenterte en utfyllende plan for hele høsten.  

• Tilbakemeldinger om oppstartsuken.  

- For dårlig info til masterstudentene, ledelsen tar selvkritikk.  

- RESA var meget synlige. Teologistudentene var ikke så aktive på det 

sosiale utover det faglige som RESA.  

- Skal TSU/TF legge til rette for at noen ikke drikker? Det skal ikke være 

drikkepress, men når majoriteten av et program velger å ikke drikke, hva 

gjør vi da?  

- Balansen mellom TEOL og RESA. En utfordring hvert semester.  

- Førsteårsstudentene ble varmere i trøya utover uka.   

- Informasjonsgangen var god, men kan gjerne dele ut programmet i 

papirformat. (Mappe x2018).  
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• Psykisk-helsearrangementet.  

4. D, V- Sak: Aktuelle saker: 

• Ledermøte: 

• Sosiale medier:  

- TSU hjelper til med å publisere arrangementer for fakultetet etter vi har 

fått oversikt fra programansvarlige.  

• Eventueltsaker:  

- Julebord/Juleavslutning. Tar opp igjen tråden ved neste møtet.  


